Symbian Foundation Bolsters Leadership Team with Two New           Hires
Larry Berkin and Dietmar Tallroth join the foundation as Head of Alliance Management and General Counsel, respectively

Who: The Symbian Foundation, together with its ecosystem, is creating the most proven, open and complete mobile software platform.

The platform is based on Symbian OS and software assets contributed by Nokia, NTT DOCOMO, and Sony Ericsson, including the S60 and MOAP(S) user interfaces. Symbian OS is the leading open mobile operating system, and has shipped in more than 250 million mobile devices to date.

Portions of the platform’s source code have already been moved to open source, under the Eclipse Public License. By mid-2010 this process will be complete, making the platform code available to all for free, and bringing additional innovation and engaging an even broader community in future developments. The role of the foundation, which acts as a meritocracy, is to promote collaboration, contributions and active participation in the platform and community.

What: The Symbian Foundation is today announcing the addition of two seasoned, senior executives to its management team: Larry Berkin, former vice president, Mobile Ecosystem & Corporate Business Development at ACCESS (formerly PalmSource) and Dietmar Tallroth, former Director of Legal for Nokia’s Open Source and Java. 


Ассоциация Symbian Foundation укрепляет руководящую команду двумя новыми назначениями

Ларри Беркин и Дитмар Талрот присоединились к ассоциации в качестве главного менеджера и главного юрисконсульта соответственно

О компании: Symbian Foundation вместе со своими партнерами создает наиболее технологичную, открытую и функциональную мобильную программную платформу.
Платформа основана на Symbian OS и программных разработках Nokia, NTT DOCOMO, и Sony Ericsson, включая пользовательские интерфейсы S60 и MOAP(S). Symbian OS – это лидирующая мобильная операционная система, работающая на сегодняшний день более чем на 250 миллионах мобильных устройств.
Часть кода платформы уже переведена в формат открытого исходного кода и доступна по открытой лицензии Eclipse. К середине 2010 года этот процесс планируется завершить, сделав код платформы доступным для всех и бесплатным, внести дополнительные инновации и задействовать в будущих разработках более широкое сообщество. Роль ассоциации, которая будет действовать в роли руководящей элиты сообщества – в содействии сотрудничеству, привлечении взносов и активном участии в развитии платформы и сообщества.
Событие: Ассоциация Symbian Foundation анонсировала привлечение двух опытных высших руководителей в управляющую команду: Ларри Беркина, бывшего вице-президента по развитию корпоративного бизнеса и мобильной платформы ACCESS (ранее - PalmSource) и Дитмара Талрота, бывшего директора по юридическим вопросам Nokia по направлениям Open Source и Java.
